

# 興大二村學生宿舍暑假儲藏室開放公告

- 一、開放對象：僅開放給 **113 學年度興大二村住宿生** 放置物品  
(下學期原男宿住宿生請洽04-22840473)
- 二、開放地點：南棟2樓閱覽室
- 三、開放時間：(敬請配合儲藏室開放時間拿取物品)

## 開放存放日期

**6/21(五)**

**13:30~17:30**

**6/22(六)**

**08:30~12:30**

**13:30~17:30**

**6/23(日) (閉宿日)**

**08:30~12:00**

## 開放領取日期

**8/24(六)13:00~15:00**

**8/25(日)13:00~15:00**

**8/31(六)16:00~17:00**

**9/01(日)16:00~17:00**

**9/07(六)13:00~15:00**

**9/08(日)10:00~15:00**

備註：

1. 若有需要寄放物品至儲藏室，務必打包完整後到南棟2樓閱覽室申請寄放，未打包完整者不予以寄放。
2. 儲藏室僅提供放置，不負保管責任，貴重物品請自行帶走切勿放置。
3. 放行李前可先至服務中心領取申請表，開放時間外不予寄放與領取。

# Announcement on the opening of the storage room in the summer dormitory of Second-Village

1. Open objects: Only open to boarding students of the Second Village in the 113 academic year to place items  
(For former male dormitory students next semester, please contact 04-22840473)
2. Open location: Reading Room on the 2nd floor of the South Building
3. Opening hours: (Please cooperate with the opening hours of the storage room to pick up items)

## Storing Date

## Collecting Date

**6/21**

**1:30p.m. ~ 5:30p.m.**

**6/22**

**08:30a.m. ~ 12:30p.m.**

**1:30p.m. ~ 5:30p.m.**

**6/23(Closed day)**

**08:30a.m. ~ 12:00p.m.**

**8/24 (Sat.) 13:00~15:00**

**8/25 (Sun.) 13:00~15:00**

**8/31 (Sat.) 16:00~17:00**

**9/01 (Sun.) 16:00~17:00**

**9/07 (Sat.) 13:00~15:00**

**9/08 (Sun.) 10:00~15:00**

Note:

1. If you need to store items in the storage room, you must go to the reading room on the 2nd floor of the South Building to apply for storage after packing them completely. Those who have not packed them completely will not be allowed to store them.
2. The storage room is only for storage, and we do not take responsibility for custody. Please take away valuables by yourself and do not leave them there.
3. You can go to the service center to collect the application form before leaving your luggage. It will not be deposited or collected outside the opening hours.

Sincerely, Second-village